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Zápis 
 

 ze zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta 
 

č. 5/15 konaného dne 18. 11. 2015 
 

 
 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 16:00 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal členky a členy 
zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
 
Starosta sdělil, že dle jednacího řádu ZM §9, odst. 1 bude z dnešního zasedání pořízen 
elektronický audio záznam; tento záznam se pořizuje pro účely kontroly pořízeného zápisu  
a následného zveřejnění anonymizovaného záznamu dálkovým přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání svého osobního projevu.  
 
 
 
Konstatoval, že z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 18 členů 
z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášení schopné.  
 
 
Omluvení: MUDr. Lubomír Kellner 
 
 
 
2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího 
zařízení 
 
Navrhuji určit zapisovatelkou paní Olgu Vítkovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za 
obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Jsou k přednesenému návrhu protinávrhy, případně připomínky? 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města určuje  
 
zapisovatelkou paní Olgu Vítkovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení. 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  18    Proti    0        Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  129/15    bylo schváleno. 
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3. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Navrhuji zvolit ověřovateli zápisu pana Jiřího Kovaříka a Jiřího Vondráčka.    
 
Jsou k přednesenému návrhu protinávrhy, případně připomínky? 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
 
ověřovatele zápisu pana Jiřího Kovaříka a Jiřího Vondráčka.    
 
 
Výsledek hlasování: Pro  16      Proti     0       Zdrželi se   2 
 
Usnesení č. 130/15  bylo schváleno. 
 
 
 
 
4. Schválení programu 
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou 
členům zastupitelstva města.   
 
 
Jsou k přednesenému návrhu protinávrhy, případně připomínky? 
 
 
Ing. Coufal 
-navrhuje, aby byl doplněn program ZM o bod na začátku zasedání - „Schválení činnosti RM 
za uplynulé období“, požaduje o tom hlasovat 
 
 
 
Na zasedání ZM se dostavil Ing. Vacek. 
 
 
 
Ing. Coufal 
-přednesl protinávrh č. 1 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
doplnění programu zasedání programu zasedání o bod č. 2 „Schválení činnosti RM za 
uplynulé období“. 
 
Mgr. Lipavský 
-přednesl protinávrh č. 2 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
doplnění programu zasedání o bod č. 10 „Projednání činnosti RM za uplynulé období“. 
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Výsledek hlasování: Pro  13      Proti     3       Zdrželi se   3 
 
Usnesení č.  131/15  bylo schváleno. 
 
 
 
 
Hlasování o protinávrhu č. 1 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
doplnění programu zasedání programu zasedání o bod č. 2 „Schválení činnosti RM za 
uplynulé období“. 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  7      Proti     8       Zdrželi se  4 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 
Ing. Soušek 
-uvedl, že RM je orgán ZM a z toho vyplývá, že pokud má ZM proběhnout korektně, je nutné 
činnost RM projednat na začátku jednání, v bodě č. 10 už bude pozdě 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
upravený program zasedání: 
 
1. Zahájení 
2. Zápis ze schůze finančního výboru 
3. Rozbor hospodaření města sestavený k 30. 9. 2015 
4. Rozpočtové opatření č. 3-2015 
5. Majetkoprávní záležitosti 
6. Žádost SKP-Centrum Pardubice, o. p. s. o individuální dotaci na zajištění služby NZDM 
EMKO 
7. Žádost Naděje Vysoké Mýto, Dům pokojného stáří o individuální dotaci – zajištění provozu 
8. Zásady pro poskytování finanční dotace z rozpočtu města Vysokého Mýta 
9. Koncepce řešení problematiky vysokomýtských vyloučených lokalit na období 2016–2018 
10. Projednání činnosti RM za uplynulé období 
11. Různé 
12. Diskuse 
13. Závěr 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   13    Proti  1    Zdrželi se   5 
 
Usnesení č.  132/15    bylo schváleno.  
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Starosta Ing. Jiraský představil tajemníka MěÚ Mgr. Jana Vlčka. 
 
 
 
5. Mgr. Jan Lipavský – předseda finančního výboru 
 
Sdělil, že u prezentace obdrželi členové ZM návrh rozpočtového výhledu města Vysokého 
Mýta sestavený na období 2017-2019 a Návrh rozpočtu města Vysokého Mýta na rok 2016, 
které jsou podkladem pro každoroční pracovní seminář zastupitelů města k rozpočtu na rok 
2016. Pozval na seminář, který se uskuteční ve středu 25. listopadu 2015 od 16:00 hodin.  
 
 
Zápis ze schůze finančního výboru zastupitelstva města 
 
Průvodní zpráva: 
 
Finanční výbor zasedal dne 21.10.2015. Členové výboru přijali usnesení, která jsou 
obsažena v zápise z tohoto jednání. Rada města projednala a doporučila na svém jednání 
dne 04.11.2015 zastupitelstvu města vzít na vědomí Zápis ze schůze finančního výboru č.4-
2015 ze dne 21.10.2015. 
 
Příloha: 
 
Zápis ze schůze finančního výboru č.4-2015 ze dne 21.října 2015 
 
 
Finanční výbor a rada města doporučují zastupitelstvu města přijmout následující usnesení. 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  
 
Zápis ze schůze finančního výboru č.4-2015 ze dne 21.10.2015. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 18.11.2015 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  18    Proti   0   Zdrželi se   1 
 
Usnesení č.  133/15    bylo schváleno.  
 
 
 
  
Rozbor hospodaření sestavený k 30.9.2015 

 
Průvodní zpráva: 
 
Finanční výbor projednal a doporučil zastupitelstvu města ke schválení na svém jednání dne 
21.10.2015 rozbor hospodaření sestavený k 30.9.2015. Rada města projednala a doporučila 
na svém jednání dne 04.11.2015 zastupitelstvu města ke schválení rozbor hospodaření 
sestavený k 30.9.2015. 
Rozbor hospodaření města sestavený k 30.9.2015 obsahuje rozpočtované příjmy včetně 
dotací v částce 252.474,3tis.Kč, které jsou k tomuto datu plněny ve výši 200.315,3tis.Kč, což 
představuje 79,3% plnění upraveného rozpočtu. Rozpočtované výdaje v částce 
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258.345,6tis.Kč jsou k tomuto datu plněny ve výši 162.297,5tis.Kč, což představuje 62,8% 
plnění upraveného rozpočtu.  
 
Příloha: 
 
Rozbor hospodaření sestavený k 30.9.2015  
 
 
Finanční výbor a rada města doporučují zastupitelstvu města přijmout následující usnesení. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
rozbor hospodaření sestavený k 30.9.2015.  
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 18.11.2015 
 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  16    Proti  0    Zdrželi se  3  
 
Usnesení č.  134/15    bylo schváleno.  
 
 
 
 
Rozpočtové opatření č.3-2015 ve znění doplňku č.1 
 
Průvodní zpráva: 
 
Finanční výbor projednal a doporučil zastupitelstvu města ke schválení na svém jednání dne 
21.10.2015 návrh rozpočtového opatření č.3-2015 sestavený k 21.10.2015. 
Po projednání finančním výborem byla do návrhu rozpočtového opatření přidána výdajová 
položka „Technické služby V.M.- příspěvek na investici (party stan)“ v částce 337,4tis. Kč. 
Návrh Rozpočtového opatření č.3-2015 byl v rámci hlavní činnosti města sestaven 
k 29.10.2015 v celkovém objemu mínus 2.485,6tis.Kč. Rozpočtové opatření vrací zpět volné 
finanční prostředky města ve výši 3.692,7tis.Kč, převádí v rámci rozpočtu hospodářské 
činnosti částku 850,0tis.Kč z nákladové položky „Malování společných prostor a oprava 
výtahu č.p.116“ na nákladovou položku „ Běžná údržba“, dále finančně kryje základní příděl 
do Fondu obnovy vodohospodářského majetku města ve výši 3,0tis.Kč. Tímto došlo k úpravě 
rozpočtové rezervy města na částku 45.481,0tis.Kč.  
Po odeslání návrhu rozpočtového opatření radě města k projednání obdrželo město 2 dotace 
na zvyšování kvality vzdělávání určené pro ZŠ Jiráskova a ZŠ Javornického, tyto dotace byly 
zapracovány do návrhu rozpočtového opatření před jeho schválením radou města dne 
4.11.2015. 
Rada města ve svém usnesení ze dne 4.11.2015 doporučila zastupitelstvu města ke 
schválení Rozpočtové opatření č.3-2015. 
Po odeslání materiálů pro jednání zastupitelstva města dne 18.11.2015 bylo toto rozpočtové 
opatření rozšířeno o doplněk č.1. 
Takto o doplněk číslo 1 rozšířený návrh Rozpočtového opatření č.3-2015 je v rámci hlavní 
činnosti města sestaven k 13.11.2015 v celkovém objemu mínus 1.835,2tis.Kč. Rozpočtové 
opatření vrací zpět volné finanční prostředky města ve výši 4.045,7tis.Kč, převádí v rámci 
rozpočtu hospodářské činnosti částku 850,0tis.Kč z nákladové položky „Malování společných 
prostor a oprava výtahu č.p.116“ na nákladovou položku „ Běžná údržba“, dále finančně kryje 
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základní příděl do Fondu obnovy vodohospodářského majetku města ve výši 3,0tis.Kč. Tímto 
dochází k úpravě rozpočtové rezervy města na částku 45.837,0tis.Kč.  
Rada města ve svém usnesení ze dne 18.11.2015 doporučila zastupitelstvu města ke 
schválení Rozpočtové opatření č.3-2015 ve znění doplňku č.1. 
Tento bod plně nahrazuje bod č.3 sdělení rady města pro jednání Zastupitelstva města 
Vysokého Mýta konané dne 18.listopadu 2015 ze dne 05.11.2015. 
 
 
Příloha: 
Rozpočtové opatření č.3-2015 ve znění doplňku č.1 
 
 
 
K předloženému návrhu Rozpočtového opatření č.3-2015 ve znění doplňku č. 1 diskutovali: 
Ing. Coufal, Ing. Soušek, pan Felgr, Ing. Jiraský a Ing. Zima. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
rozpočtové opatření č.3-2015 ve znění doplňku č.1. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 18.11.2015 
 

 
Výsledek hlasování: Pro  16    Proti  0    Zdrželi se   3 
 
Usnesení č.  135/15    bylo schváleno.  
 
 
 
 
 
6.  JUDr. Libor Poláček – vedoucí odboru právního a majetkového 
 
1. Koupě pozemků parc. č. 3447/4 a 3447/6 v k.ú. Vysoké Mýto 
 
Průvodní zpráva: 
 
Město Vysoké Mýto oslovilo paní Patricii Loskotovou, trvale bytem Vinice 280, Vysoké Mýto 
s žádostí o koupi pozemku parc. č. 3447/4 trvalý travní porost (98 m2) v obci a k.ú. Vysoké 
Mýto z důvodu umístění tohoto pozemku pod komunikací (asfaltem) v lokalitě "dolní" Vinice. 
Dále by město mělo zájem o koupi části pozemku parc. č. 3447/2 trvalý travní porost v obci a 
k.ú. Vysoké Mýto o výměře cca 130 m2, z důvodu umístění vyasfaltovaného obratiště na 
tomto pozemku.  
 
Paní Loskotová sdělila, že pozemek parc. č. 3447/4 městu Vysokému Mýtu za navrženou 
cenu ve výši 100,- Kč/m2 prodá, avšak požaduje, aby poplatníkem daně z nabytí nemovitých 
věcí bylo město Vysoké Mýto.  
Část pozemku parc. č. 3447/2, na kterém je umístěno obratiště prodat nechce, uvedená část 
pozemku ji slouží jako parkoviště. Prohlašuje, že nijak nebrání a nebude bránit v otáčení 
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motorových vozidel na této části pozemku – asfaltové obratiště, a to v zájmu dopravní 
obslužnosti sousedních nemovitostí včetně vozidel Technických služeb. 
V případě, že by město mělo zájem vystavět v této lokalitě obratiště jiné, je ochotna za tímto 
účelem, odprodat městu jinou část (prostor naproti čp. 277) pozemku parc. č. 3447/2 v jejím 
vlastnictví. 
 
Majetková komise doporučuje, aby odbor investic provedl místní šetření a prověřil, zda je 
možné zpevnění této části pozemku za účelem výstavby obratiště. Následně OIN doporučí 
jakou část pozemku příp. od pí Loskotové koupit. → Dodána studie vypracovaná spol. 
OPTIMA spol. s r.o., na základě které byl vypracován geometrický plán pro oddělení části 
pozemku potřebné pro výstavbu obratiště – parc. č. 3447/6 o výměře 199 m2. 
 
Majetková komise doporučuje RM a ZM schválit koupi pozemků za kupní cenu ve výši 100,- 
Kč. Poplatníkem daně z nabytí nemovitých věcí bude kupující, tj. město Vysoké Mýto. 
Výpočet kupní ceny: 98 m2 + 199 m2 = 297 m2 x 100,- Kč/m2 = 29.700,- Kč 
 
Přílohy:   Loskotová_Vinice_GP 
  Loskotová_Vinice_nabídka 
  Loskotová_Vinice_studie 
  Vinice_obratiště_Loskotová _foto 2x 
     
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města přijmout následující usnesení:  
RM 14.10.2015 – usn. č. 1230/15 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
koupi pozemku parc. č. 3447/4 trvalý travní porost a pozemku nově vzniklého geometrickým 
plánem č. 3938-140/2015 označeného jako parc. č. 3447/6 trvalý travní porost vše v obci a 
k.ú. Vysoké Mýto od vlastníka za celkovou kupní cenu ve výši 29.700,- Kč. Poplatníkem 
daně z nabytí nemovitých věcí bude nabyvatel, tj. kupující. 
 
Zodpovídá: vedoucí OPM 
Termín: 31.01.2016 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  19    Proti  0    Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  136/15    bylo schváleno.  
 
 
 
2. Směna pozemků v k.ú. Svařeň – 
 
Průvodní zpráva: 
 
Manželé žádají o směnu 
části pozemku parc. č. 59 zahrada v k.ú. Svařeň v jejich vlastnictví, na které se nachází 
komunikace, za část pozemku parc. č. 745 ostatní plocha – ostatní komunikace v k.ú. 
Svařeň ve vlastnictví města, která tvoří součást dlouhodobě užívané zahrady manž. 

  
-v územním plánu plocha BV – bydlení v rodinných domech – venkovské 
 
Majetková komise doporučuje RM a ZM schválit směnu části pozemku parc. č. 745 ostatní 
plocha ve vlastnictví města Vysokého Mýta za část pozemku parc. č. 59 zahrada ve 
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vlastnictví manželů  
s doplatkem kupní ceny ve výši 100,- Kč/m2. Přesné výměry budou určeny geometrickým 
plánem. 
Výpočet výměr dle GP 73-135/2015: 
-vlastník město  -parc. č. 745/2 o výměře 102 m2 
 
-vlastník manž. -parc. č. 59/2 o výměře 58 m2 
     -parc. č. 827 o výměře    4 m2 
                               celkem 62 m2 
-rozdíl výměr činí 40 m2 a bude manž.  doplacen v částce 100,- Kč/m2, tj. v částce 
4.000,- Kč 
 
Přílohy:   _Svařeň_foto 2x 

_Svařeň_GP 
  _Svařeň_žádost 
     
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města přijmout následující usnesení:  
RM 04.11.2015 – usn. č. 1307/15 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
směnu pozemku nově vzniklého geometrickým plánem č. 73-135/2015 označeného jako 
parc. č. 745/2 ostatní plocha – jiná plocha ve vlastnictví města Vysokého Mýta za pozemky 
označené, na základě uvedeného geometrického plánu, jako parc. č. 59/2 zahrada a parc. č. 
827 ostatní plocha – jiná plocha ve vlastnictví manželů 

vše v obci Vysoké Mýto 
v k.ú. Svařeň, s doplatkem kupní ceny ve výši 4.000,- Kč, který jsou povinni manž.  
uhradit městu Vysokému Mýtu. Před podpisem směnné smlouvy bude uhrazen 1/2 podíl na 
vypracování geometrického plánu ve výši 2.783,- Kč. 
-Žadatel neposkytl souhlas se zveřejněním osobních údajů!!! 
 
Zodpovídá: vedoucí OPM 
Termín: 31.01.2016 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   19   Proti   0   Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  137/15    bylo schváleno.  
 
 
 
3. Dodatek č. 9 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Technické služby Vysoké 
Mýto 
 
Průvodní zpráva: 
 
Město Vysoké Mýto předalo k hospodaření příspěvkové organizaci Technické služby 
majetek, který tato organizace spravuje. Z důvodu event. další dispozice s areálem býv. sídla 
Technických služeb v ul. Čapkovská 46, který společnost již nevyužívá, je navrženo vyjmout 
tento majetek ze zřizovací listiny.  
 
Přílohy:   Dodatek č. 9  

Mapa_areál Čapkovská 46 
Seznam majetku_Dodatek č. 9_bez areálu Čapkovská 46 
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Rada města doporučuje Zastupitelstvu města přijmout následující usnesení:  
RM 04.11.2015 – usn. č. 1308/15 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
dodatek č. 9 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Technické služby Vysoké Mýto, IČ: 
70888671. 
 
Zodpovídá: vedoucí OPM 
Termín: 31.12.2015 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   19   Proti  0    Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  138/15    bylo schváleno.  
 
 
 
 
4. Prodej pozemku parc. č. 4214/89 v k.ú. Vysoké Mýto – P-SYSTEMS 
 
Průvodní zpráva: 
 
Společnost P-SYSTEMS, s.r.o., IČ 25935259, se sídlem Pickova 605, Ústí nad Orlicí žádá o 
prodej části pozemku parc. č. 4214/27 ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře cca 
100 m2 v k.ú. Vysoké Mýto z důvodu vybudování odstavné plochy. 
 
-pozemek se nachází v ul. Dráby, hned vedle pozemku 4214/85, který vlastní taktéž spol. P-
SYSTEMS; před areálem ve vlastnictví spol. AGILE DEPOLYMERIZACE s.r.o. 
 
Majetková komise doporučuje RM a ZM schválit prodej části pozemku parc. č. 4214/27 (po 
vjezd do areálu spol. AGILE DEPOLYMERIZACE s.r.o.) v obci  k.ú. Vysoké Mýto společnosti 
P-SYSTEMS, s.r.o., IČ 25935259, se sídlem Pickova 605, Ústí nad Orlicí za kupní cenu ve 
výši 500,- Kč/m2 + náklady na přípravu podkladů a na sepsání kupní smlouvy ve výši 3.000,- 
Kč, za podmínek: 
-žadatel na pozemku vybuduje na své náklady parkoviště, které bude otevřené (nezaplocené 
ze strany silnice), 
-žadatel vyřeší odvod vody a převedení vod přes prodávaný pozemek, 
-s prodejem bude souhlasit spol. AGILE DEPOLYMERIZACE s.r.o. před jejímž areálem se 
prodávaný pozemek nachází. 
Poplatníkem daně z nabytí nemovitých věcí bude nabyvatel, tj. kupující. Žadatel dodá 
geometrický plán pro rozdělení pozemku.  
 
Žadatel dodal geometrický plán č. 3974-205/2015 na oddělení části pozemku. Dle tohoto 
geometrického plánu je oddělovaná část označena jako pozemek parc. č. 4214/89 ostatní 
plocha – jiná plocha a má výměru 96 m2. Spol. AGILE DEPOLYMERIZACE s.r.o. dodala 
souhlas s prodejem pozemku před areálem v jejich vlastnictví. 
 
Dne 04.11.2015 byl radě města předložen ke schválení záměr zveřejnění prodeje 
předmětného pozemku.  
 
K předložené žádosti rada města přijala toto usnesení: 
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1309/15 
  
Rada města neschvaluje 
  
záměr prodat pozemek nově vzniklý geometrickým plánem č. 3974-205/2015 označený jako 
parc. č. 4214/89 ostatní plocha – jiná plocha o výměře 96 m2 v obci a k.ú. Vysoké Mýto. 
Původní pozemek parc. č. 4214/27 je zapsán na listu vlastnictví č. 10001 pro obec a k.ú. 
Vysoké Mýto u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Ústí nad 
Orlicí. 
 
Přílohy:   AGILE DEPOLYMERIZACE_souhlas 

Dráby_P-SYSTEMS (1) foto 
P-SYSTEMS_GP 
P-SYSTEMS_mapa katastrální 
P-SYSTEMS_žádost+mapa 

 
 
Návrh usnesení RM – 18.11.2015 
 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města přijmout toto usnesení: 
 
 
Zastupitelstvo města neschvaluje 
 
prodej pozemku nově vzniklého geometrickým plánem č. 3974-205/2015 označeného jako 
parc. č. 4214/89 ostatní plocha – jiná plocha v obci a k.ú. Vysoké Mýto. 

 
 
Výsledek hlasování: Pro  15    Proti  0    Zdrželi se   4 
 
Usnesení č.  139/15    bylo schváleno.  
 
 
 
 
7. lic. Tomáš Salášek – vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví  
 
Žádost Naděje Vysoké Mýto o dotaci města Vysokého Mýta na financování služby Dům 
pokojného stáří Vysoké Mýto 
 
Průvodní zpráva: 
Naděje Vysoké Mýto poskytuje svoje služby ve Vysokém Mýtě od roku 1994. Všichni klienti 
jsou občany Vysokého Mýta a 66% klientů zároveň přišlo do domova z území ORP Vysoké 
Mýto, z nichž 49% přímo z Vysokého Mýta. Naděje poukazuje na problematické financování, 
služba je dlouhodobě podfinancovaná a úsporná opatření v organizaci jsou již na hraně 
udržitelnosti.  
Naděje je nezisková organizace, která nemá žádného zřizovatele, který by mohl na provoz 
přispívat, finančně je závislá na financování klientů a dotací. Cena za ubytování je 
regulována vyhláškou 505/2006 Sb. Další navýšení úhrad nepřinese požadovaný efekt, 
neboť spolek je limitován dikcí zákona 108/2006 Sb. dle něhož se poskytují slevy téměř 
polovině klientů. Model financování Pardubického kraje počítá s financováním z měst a obcí.  
Město poskytuje dotaci na nájem (cca 700 tis. Kč) – v podstatě se jedná o vrácení „nájmu“ 
formou dotace. V současném systému financování je problematické pro Naději financovat i 
běžnou a nutnou údržbu budovy.  
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Použití požadované dotace je vyhrazeno pro krytí provozních nákladů poskytované služby.  
Naděje obdržela v září 2015 dotaci od Pardubického kraje ve výši 347. tis. Kč. Dle vyjádření 
pana ředitele je to částka, se kterou již bylo počítáno v rozpočtu v době, kdy podával žádost 
na město.  
Žádost projednala sociálně-zdravotní komise města Vysokého Mýta, která podporu Naději 
vyjádřila.  
Rada města ve svém usnesení č. 1247/15 ze dne 21.10.2015 zastupitelstvu města 
doporučuje poskytnou dotaci spolku Naděje ve výši 200 tis. Kč na zajištění provozu domu 
pokojného stáří. 
 
 
Přílohy: 

- žádost o dotace města Vysokého Mýta – projekt Dům pokojného stáří Naděje Vysoké 
Mýto 

- tabulka financování DPS Naděje 
- tabulka – rozpis příjmů 
- tabulka přehledu poskytnutých dotací městem 
- smlouva o poskytnutí individuální dotace 

 
 
 

Proběhla rozsáhlá diskuse týkající se vyhodnocování nákladů na klienty DPS Naděje, 
poskytování služeb DPS Naděje, hospodaření s dotacemi, podpora Ledaxu městem, 
provádění analýzy subjektu, který o dotaci požádá. 
Diskutovali: Ing. Soušek, lic. Salášek, Ing. Jiraský, Mgr. Lipavský, Ing. Coufal. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 

I.  přidělení finanční dotace pro spolek Naděje Vysoké Mýto k pokrytí nákladů 
spojených s poskytovanou službou v domově pro seniory Vysoké Mýto – 
v souladu s přiloženou žádosti, ve výši 200 tis Kč (dvě stě tisíc korun českých).  

II. uzavření veřejnoprávní smlouvy dle bodu I. tohoto usnesení 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
Termín: ihned 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  18    Proti  0    Zdrželi se   1 
 
Usnesení č. 140/15     bylo schváleno.  
 
 
 
 
Žádost organizace SKP-CENTRUM, o. p. s. Pardubice o mimořádnou (individuální) 
dotaci na sociální službu Nízkoprahového zařízení pro děti a mládež EMKO (NZDM) na 
dofinancování provozu  NZDM EMKO 
 
Průvodní zpráva: 
Dne 20.08.2015 byla městu Vysoké Mýto doručena žádost SKP-CENTRUM, o. p. s. 
Pardubice o mimořádnou dotaci na dofinancování provozu NZDM EMKO Vysoké Mýto. 
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Podrobnosti žádosti včetně rozpisu nákladů jsou součástí žádosti, která je uvedena v příloze. 
Požadovaná výše dotace je 222.000 Kč. Vzhledem k tomu, že v září 2015 obdrželo SKP-
Centrum na EMKO dotaci od Pardubického kraje ve výši 116.000 Kč, bylo s ředitelem SKP 
dohodnuto snížení požadavku o tuto částku.  
Město Vysoké Mýto poskytuje od roku 2007 každý rok příspěvek na službu pro EMKO. 
V roce 2013 – 85 tis. Kč; 2014 – 90 tis. Kč; 2015 – 84 tis. Kč. 
Dále byla městem poskytnuta dotace na konkrétní aktivitu NZDM EMKO v rámci dotačního 
titulu – viz. přiložená tabulka.  
Žádost projednala sociálně-zdravotní komise města Vysokého Mýta, která podporu SKP-
CENTRU na NZDM EMKO vyjádřila.  
Rada města ve svém usnesení č. 1248/15 dne 21.10.2015 zastupitelstvu doporučuje 
poskytnou dotaci SKP-CENTRUM, o. p. s. ve výši 55 tis. Kč na dofinancování provozu 
NZDM EMKO. 
 
 
Přílohy: 

- žádost o mimořádnou dotaci – SKP-Centrum, o.p.s. ze dne 20.08.2015 
- tabulka přehledu poskytnutých dotací městem 
- tabulka – rozpis příjmů 
- smlouva o poskytnutí individuální dotace 

 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 

I. přidělení finanční dotace pro SKP-CENTRUM, o. p. s.  Pardubice na sociální službu 
Nízkoprahové zařízení pro děti a mládež EMKO Vysoké Mýto k pokrytí nákladů 
spojených se zajištěním poskytované služby v NZDM EMKO – v souladu s  
přiloženou žádosti, ve výši 55 tis Kč (padesát pět tisíc).  

II. uzavření veřejnoprávní smlouvy dle bodu I. tohoto usnesení 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
Termín: ihned 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  18    Proti    0   Zdrželi se   1 
 
Usnesení č.  141/15    bylo schváleno.  
 
 
 
 
Na zasedání ZM se dostavil Ing. Krejza. 
 
 
 
 
8. Mgr. Lněničková – vedoucí oddělení kanceláře tajemníka 
 
Obsah sdělení: 
Návrh Zásad pro poskytování finanční dotace z rozpočtu města Vysokého Mýta 
 
Průvodní zpráva: 
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Návrh Zásad pro poskytování finanční dotace z rozpočtu města Vysokého Mýta je 
předkládán ke schválení v souvislosti se změnou zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů. Řeší komplexně problematiku poskytování programových i 
individuálních finančních dotací.   
 
 
Přílohy: 
1 Žádost o programovou dotaci města Vysokého Mýta - vzor 
2 Žádost o individuální dotaci města Vysokého Mýta - vzor 
3 Veřejnoprávní smlouva o dotaci (programová) - vzor 
4 Veřejnoprávní smlouva o dotaci (individuální) - vzor 
5 Finanční vypořádání programové dotace - vzor 
6 Finanční vypořádání individuální dotace - vzor 
7 Čestné prohlášení žadatele o podporu v režimu de minimis – vzor 
8 Zásady pro poskytování finanční dotace z rozpočtu města Vysokého Mýta 
 
 
K předloženému návrhu Zásad pro poskytování finanční dotace z rozpočtu města Vysokého 
Mýta diskutovali: Ing. Lipavský, Ing. Jiraský, Ing. Coufal. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 
Zásady pro poskytování finanční dotace z rozpočtu města Vysokého Mýta v předloženém 
znění. 
 
Zodpovídá: vedoucí OKT 
Termín: listopad 2015 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  20    Proti  0    Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  142/15    bylo schváleno.  
 
 
 
 
9. Ing. Iveta Fajglová – vedoucí odboru sociálních služeb 
 
Obsah sdělení: 
Koncepce řešení problematiky vysokomýtských vyloučených lokalit  
 
Průvodní zpráva: 
Předkládáme ZM návrh koncepce řešení problematiky vysokomýtských vyloučených lokalit 
na období 2016 -2018, která je nedílnou součástí žádosti  o dotaci  z Úřadu vlády z 
programu Podpora terénní práce na rok 2016, o kterou jsme žádali. Tato koncepce se 
zaměřuje na řešení sociální integrace obyvatel vyloučených lokalit. Jsou zde popsány 
jednotlivé vyloučené lokality (dle monitoringu TP provedeného v průběhu měsíce července – 
srpna 2015), dále organizace působící pro cílovou skupinu a jednotlivé oblasti, které jsou 
obvykle řešeny v souvislosti s terénní prací. Koncepci projednávala RM na svém jednání dne 
21.10.2015, č. usnesení 1249/15. 
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Příloha: 
Koncepce řešení problematiky vysokomýtských vyloučených lokalit 
 
 
Ze zasedání ZM odešla MUDr. Šafrová. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
koncepci řešení problematiky vysokomýtských vyloučených lokalit. 
. 
Zodpovídá:  Iveta Fajglová, vedoucí odboru sociálních služeb 
Termín: ihned 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   19   Proti  0    Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  143/15    bylo schváleno.  
 
 
Na zasedání ZM se dostavila MUDr. Šafrová 
 
 
10. Projednání činnosti RM za minulé období. 
 
Ing. Soušek 
-vznesl dotaz na zkušební dráhu Iveco, zda jsou nějaké změny 
Ing. Jiraský 
-uvedl, že k žádné změně nedošlo. Generálním ředitelem Ing. Vaňkem mu bylo sděleno, že 
Iveco jedná na ÚCL a na Ministerstvu dopravy, ale nic konkrétního zatím není, stanoviska 
jsou stále negativní. Město čeká, zda bude navržena jiná varianta. 
 
Ing. Coufal 
-dotázal se na nový organizační řád 
Ing. Jiraský 
-sdělil, že na novém organizačním řádu se pracuje a vzhledem k tomu, že byl vybrán nový 
tajemník, tak bylo pozdrženo 
Bc. Janouch 
-požádal tajemníka, aby se k tomu vyjádřil  
Mgr. Vlček 
-sdělil, že v rámci hodnocení vedoucích odborů s nimi i s vedoucími oddělení mluvil. Na 
organizačním řádu se pracuje. 
pan Vondráček 
-připomněl, že rada města uložila dne 6. 1. 2015 starostovi úkol předložit návrh nového 
organizačního řádu do konce března 2015, potom byl termín prodloužen na konec září 2015 
Ing. Jiraský 
-sdělil, že mu rada města jiný termín neuložila, předpokládaný termín je leden 2016 
 
Ing. Soušek 
-dotázal se na požadované zápisy z rady města, kdy budou zveřejněny 
Mgr. Lněničková 
-sdělila, že město musí respektovat zákon na ochranu osobních údajů, takže zápisy se musí 
anonymizovat. Vloženy na úložiště zastupitelů budou do konce listopadu 2015.  
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Diskutovali: Ing. Coufal, Bc. Janouch, JUDr. Poláček a Ing. Krejza, který se domnívá, že 
postup MěÚ je správný a navrhl ukončit debatu. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
 
Ze zasedání ZM odešla Mgr. Kejzlarová. 
 
 
Ing. Soušek 
-uvedl důvody, proč nedůvěřuje práci městského úřadu, fungování kontrolního výboru  
Diskutovali: MUDr. Šafrová, Ing. Jiraský, pan Vondráček, Ing. Jiraský, Mgr. Lipavský, 
Ing. Soušek, paní Zemková, Ing. Vacek, pan Kovařík, Ing. Neumann, Ing. Zima,  
JUDr. Kučíková, 
 
Ing. Soušek  
-seznámil s vymáháním pohledávek nyní a v minulých letech 
Diskutovali: Ing. Neumann, Ing. Zima, Ing. Jiraský, JUDr. Kučíková, Mgr. Loskotová. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
Ing. Karmín zodpověděl dotaz Ing. Neumanna na pokutu udělenou městu Finančním 
úřadem. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
 
 
11. Různé 
 
Mgr. Lněničková – vedoucí oddělení kanceláře tajemníka 
 
Obsah sdělení: 
Dodatek ke smlouvě o individuální dotaci s VYSOKOMÝTSKOU KULTURNÍ, o. p. s.  
 
Průvodní zpráva: 
VYSOKOMÝTSKÁ KULTURNÍ, o. p. s. požádala o snížení dotace poskytnuté městem 
Vysokým Mýtem dle smlouvy o poskytnutí individuální dotace č. 03/ZM/2015 na úhradu 
provozních nákladů spojených s činností Muzea českého karosářství, Městské galerie a 
Informačního centra v roce 2015 z původní částky 6 050 000,00 Kč na částku 5 573 612,00 
Kč. Snížení činí 476 388,00 Kč. VYSOKOMÝTSKÁ KULTURNÍ, o. p. s. žádá o snížení 
dotace z důvodu nadhodnocení původních záloh energií, které byly při zprovoznění nové 
budovy MČK nastaveny dodavateli energií a při běžném provozu neodpovídaly skutečným 
spotřebám. Při kontrolních propočtech VYSOKOMÝTSKÁ KULTURNÍ, o. p. s. odhadla 
náklady na spotřebu energií nižší oproti plánovanému rozpočtu o cca 470 000,00 Kč. 
 
 
Přílohy: 
1 Žádost VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. o snížení dotace 
2 Dodatek ke smlouvě o individuální dotaci 
 
 
Návrh na usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje 
 
I. snížení dotace poskytnuté VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o. p. s. na úhradu provozních 
nákladů spojených s činností Muzea českého karosářství, Městské galerie a Informačního 
centra z 6 050 000,00 Kč na 5 573 612,00 Kč.  
II. uzavření dodatku ke smlouvě o poskytnutí individuální dotace č. 03/ZM/2015. 
 
Zodpovídá: vedoucí OKT 
Termín: listopad 2015 
 
 
Výsledek hlasování: Pro  19    Proti   0   Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  144/15    bylo schváleno.  
 
 
 
Starosta vyhlásil 10 minut přestávku. 
 
Starosta ukončil přestávku. 
 
 
 
 
 
Ing. Jiraský 
-sdělil, že na minulém zasedání ZM požádal členy zastupitelstvo o navržení kandidátů na 
přísedící okresního soudu. Vyzval zastupitele, aby jména doručili tajemníkovi Mgr. Vlčkovi. 
Mgr. Lipavský 
-vysvětlil, co je náplní přísedících soudu  
 
MUDr. Šafrová 
-přečetla e-mail, který rozeslal pan Vondráček dne 16. 10. 2015, vznesla dotaz na pana 
Vondráčka, aby se k tomuto e-mailu vyjádřil 
pan Vondráček 
-sdělil, že nemůže nic říct, protože se dostal do střetu zájmů, takže nebude na dotazy 
odpovídat 
Proběhla rozsáhlá diskuse k otázkám dopisu předsedy představenstva společnosti Iveco, ke 
slibům bývalého starosty Ing. Souška společnosti Iveco, a ohledně průběhu semináře 
s generálním ředitelem Iveco Iveco a zastupiteli. 
Diskutovali: Ing. Soušek, Ing. Šafr, Ing. Krejza, Mgr. Vlček. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
Mgr. Lipavský 
-seznámil ve stručnosti s článkem Ing. Souška uveřejněném v tisku „Inventura po roce“. 
Požádal Ing. Souška o písemné vysvětlení uveřejněných informací.  
Ing. Šafr 
-sdělil, že články Ing. Souška uveřejněné ve Vysokomýtském zpravodaji jsou pomluvy  
 
Ing. Karmín a JUDr. Poláček zodpověděli dotaz Ing. Neumanna k řešení kauzy skladu zbraní 
a střeliva ve Slatině. 
(Dle zvukového záznamu) 
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Občanka města 
-dotázala se na řešení prostorů za pivovarem a u Alberta, údajně měla být vypsána soutěž a 
vytvořena pracovní skupina 
Ing. Andrle 
-informoval, že byla stanovena koordinační skupina, která pracovala na zadání pro budoucí 
projektanty 
Ing. Soušek 
-dotázal se, kolik bude zadání stát 
Ing. Andrle 
-uvedl, že to bude cca. 40 tis. Kč 
 
Ing. Jiraský a velitel městské policie Antl odpověděli dotaz Ing. Neumanna na způsob 
monitorování současné situace ve světě a zhodnocení situace ve městě. 
 
Ing. Soušek 
-vznesl dotaz na projekt Vysokomýtského letiště, zda byl v roce 2013 schválen projekt  
Ing. Andrle 
-sdělil, že rada města schválila smlouvu o dílo s firmou Optima na prodloužení vzletové a 
přistávací dráhy, opravu dráhy a vybudování pojezdové dráhy. Projekt stál cca. 100 tis. Kč. 
 
Ing. Krejza 
-dotázal se na činnost architekta města. Sdělil, že v bývalé restauraci U Pařeza v Tůmově 
ulici jsou polepena všechna okna. Je znepokojen vnějším vzhledem mnoha budov v městské 
památkové zóně. Je potřeba se zaměřit na výzdobu oken a výloh obchodů. 
Domnívá se, že Technické služby by mohli dávat větší výkon v úklidu města, např. jsou 
propadlé chodníky, zničená mlatová cesta v Jungmannových sadech. 
Ing. Jiraský 
-uvedl, že město o polepech oken a výloh a dalších věcí ví. Sdělil, že možnosti řešení jsou 
dvě: regulační plán v městské památkové zóně nebo městská vyhláška, bude řešeno. 
-informoval, že Technické služby má na starosti místostarosta Ing. Baťa, tak ho je třeba 
kontaktovat, nebo přímo ředitele Technických služeb Ing. Svatoše 
Diskutovali Ing. Krejza, Ing. Jiraský, Ing. Svatoš a Ing. Baťa. (Dle zvukového záznamu) 
 
Mgr. Lněničková seznámila Ing. Neumanna s náležitostmi, které musí obsahovat žádost o 
informace, aby mohla být vyřízena v režimu informačního zákona § 14 zákona 106/1999 Sb., 
o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů, odstavec (2) a (5), 
písmeno a) o doplnění chybějících údajů a podle odstavce (5), písmeno b). 
pan Vondráček 
-domnívá se, že není v pořádku, jestliže se občan chce na městském úřadě na něco 
písemně zeptat a po čtvrt roce se dozví, co má doplnit 
(Dle zvukového záznamu) 
 
Ing. Šafr 
-dotázal se, kdy bude zpracována koncepce transparentnosti 
Ing. Jiraský 
-odpověděl, že není stanoven žádný termín, ale ani obsah 
 
Ing. Šafr 
-vznesl dotaz, kdy bude důsledně dodržován tiskový zákon ve Vysokomýtském zpravodaji 
Ing. Jiraský 
-domnívá se, že zákon je dodržován 
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K dotazu Ing. Šafra na posun ve vymáhání náhrady škody vyplývající z usnesení Okresního 
soudu na panu Souškovi diskutovali: JUDr. Kučíková, JUDr. Poláček a Ing. Soušek.  
(Dle zvukového záznamu). 
 
 
 
Ze zasedání ZM odešel Mgr. Junek. 
 
 
 
11. Diskuse 
 
MUDr. Šafrová 
-poukázala na nedostatky v udržování pořádku ve městě, např. špatná mlatová cesta 
v Jungmannových sadech, špatný stav některých dětských hřišť. Sdělila, že tak jak vedení 
města pořádá setkání s občany místních částí, tak by mělo takováto setkání být pořádána i 
s občany různých částí města.  
 
Mgr. Burešová 
-dotázala se Ing. Neumanna, zda jsou pro něho požadované informace tak důležité, zda si je 
vědom, kolik lidí na úřadě zaměstnává svými dotazy  
Ing. Neumann 
-odpověděl, že kdyby požadované informace pro něj neměly hodnotu, tak by se neptal. 
Například ho zajímá, proč se ještě nevypověděla nevýhodná smlouva s Aeroklubem. 
Diskutovali Mgr. Burešová, Ing. Neumann a Ing. Jiraský. 
(Dle zvukového záznamu) 
 
Ing. Jiraský 
-připomněl, že za týden ve středu 25. 11. 2015 se koná od 16:00 hod. pracovní seminář 
zastupitelů města k rozpočtu města na rok 2016  
-pozval zastupitele na přátelské posezení do Sportcentra, které se uskuteční po příštím 
zasedání ZM dne 16. 12. 2015 
 
 
 
 
12. Závěr 
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva města v 19:30 hodin. 
 
 
 
Zapisovatel:  Olga Vítková, v. r.                          …………………………..dne  
 
 
 
Ověřovatelé: Jiří Kovařík, v. r.                               …....……………………dne  
 
 
                     Jiří Vondráček, v. r.                           …………………. …….dne  
 
 
 
Starosta:       Ing. František Jiraský, v. r.         ……………………………. dne  
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